
 
Leusden, 28 november 2014. 

 
 
 
 
    

Aan de raadsleden van de gemeente Leusden. 
 
 
 
 
Geacht raadslid, 
 
Afgelopen week was er een informatie avond over winkelcentrum de Biezenkamp. Over 
enkele weken zult u een besluit nemen over de voortgang van de Biezenkamp. Namens 
de winkeliers willen wij bij u kenbaar maken bijzonder verheugd te zijn met de 
planvorming. Na jaren van stilstand en voor velen een bijna wanhopige poging te 
overleven, zijn we blij met deze nieuwe situatie. Voor ons winkeliers kan het niet snel 
genoeg gaan.  
 
Wij hopen tijdig het tij te kunnen keren en voorkomen dat er nog meer collega’s mee 
stoppen. Uiteraard begrijpen wij de termijnen die staan voor de planvorming en 
wijzigingen van bestemmingsplannen. Maar vooral daar waar deze termijnen  niet nodig 
zijn, vragen wij u te pleiten voor een snelle voortgang.  
 
Het opknappen van het oude U-blok, het aanleggen van het plein, het verplaatsen van 
de markt en het inrichten van het oude parkeerterrein achter de Jumbo, inclusief het 
Ossensteegje hoeft wat ons betreft niet nog jaren op zich laten wachten.  
 
Met deze korte termijn revitaliseringen zou de huidige Biezenkamp al een enorme 
‘’boost’’ krijgen, die we allen keihard nodig hebben. 
 
Wij hopen te mogen rekenen op uw positief besluit. 
 
 
Namens het Bestuur, 
 
 
 
 
 
T.C. van Voorst / M. Fikke 
Winkeliersvereniging de Biezenkamp 


